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Politične stvari. 

Deželni zbor kranjski. 
XII. seja dae 15. novembra 1889. 

Deželni glavar otvori sejo in po naznanilu pred-
sedništvu došlih prošenj odda se priloga 63. „ Poročilo 
deželnega odbora, o zgradbi stalnega mostu čez Savo 
pri Radečah" finančnemu odseku, priloga 64. »Poročilo 
deželnega odbora, s katerim se predlaga načrt zakona 
o nekaterih premembah mitniških določil mesta Kam
nika" pa upravnemu odseku v pretres in poročanje. 

Pri 5. točki dnevnega reda: Poročilo finančnega 
odseka glede uravnave učiteljskih plač po javnih ljudskih 
šolah in o dotičnih prošnjah učiteljstva, poročevalec ka
nonik K 1 u n, oglasili so se k besedi poslanci Hribar, 
Suklje, Povše in dr. Schaffer, ki so govorili vsi z raz
ličnih stališč za predlog. Pri nadrobni razpravi sprejele 
so se nekatere stilistične premembe, bistveno pa so s© 
sprejeli predlogi finančnega odseka nespremenjeni. 

V naslednjih točkah 6, 7., 8., 9., 10. in 11., rešile 
so se dotične prošnje večinoma povoljno za prošnike 
nespremenjeno po predlogih finančnega odseka, namreč 
o prošnji podobčine Kanjidol glede podporo za napravo 
vozne poti. U*tno poročilo finančnega odseka o prošnji 
podobčine Cemšenik glede podpore za popravo ceste med 
Trojanami in Čemšenikom. Ustno poročilo finančnega 
odseka o prošnji učitelja Ivana Debeljaka za popolna 
pokojnino. Ustno poročilo finančnega odseka o prošnji 
Helene Cuk, učiteljeve udove glede podpore za vzgojitev 
otrok. Ustno poročilo finančnega odseka o prošnji kon-
gregacije Lazaristov glede doneska za opravljanje du
hovnega pastirstva v bolnici v Ljubljani. Ustno poročila 
finančnega odseka o prošnji Elizabetine otroške bolnice 
za podporo. 

Pri 12. točki dnevnega reda ustno poročilo o letnem 
poročilu §§ 7, 8 B., 10. in 11. ponovila se je vsled ugo
vorov poslanca Hribarja deloma šolska debata, ne pa, da 
bi se bilo glede predlogov odsekovih kaj izpremenilo. 
Tako rešile so se tudi še daljne točke dnevnega reda. 

Točka 13. Ustno poročilo upravnega odseka a 
prošnji občine Šent Ožbald za razdelitev te občine in 
ustanovljenje dveh novih občin. Ustno poročilo upravnega 
odseka o prošnji dr. Prischl-a, naj se priporoča njegova 
knjiga „Der Friedensrichter", razpravljajoča uradovanjs 
posredovalstev za poskušnje poravnav med prepirnimi 
strankami. Ustno poročilo upravnega odseka o prošnji 
občin Sv. Jošt, Horjul in Trata, da bi se občinska potf 
ki se začenja pri okrajni cesti v Vrzdencu ter drži čez 
ozemlje navedenih občin, uvrstila med okrajne ceste (k 
prilogi 56.). Ustno poročiio upravnega odseka o prošnji 
podobčine Grahovo z Maitinjakom, Ulaka in Žirovnica, 
da bi se izročile iz občine CerKnica ter ustanovila nova 
občina Grahovo. Ustno poročilo upravnega odseka o 
prošnji podobčine Bločice in Lipsenj, da bi se izločile 
iz občine Staritrg ter spojile z nameravano občino Gra
hovo. 

Pred 18. točko pa je deželni glavar končal sejo in 
daljne tri točke stavil na dnevni red prihodnje seje, ka
tero je napovedal na ponedeljek dne 18. novembra. Ker 
je bilo že najprej znano, da bodo pri poročilu o zdrav
stvenih službah živahna razprava. 


